
Fullmäktige fråga 

Fråga till Ordförande i utskottet för kollektivtrafikfrågor Jörgen Larsson 

Upphandlingen om särskild kollektivtrafik (skolskjuts, färdtjänst, riksfärdtjänst, sjukresor och i viss 
mån anropsstyrd kollektivtrafik) för Krokom och Strömsund har avbrutis efter ett beslut i Regionala 
utvecklingsnämnden nu i september. Det har varit många omtag i denna upphandling som har pågått 
sedan 2019. Upphandlingen har avbrutits 3 gånger av olika skäl. 

Hur mycket har denna process hittills kostat? 

Marie Svensson Vänsterpartiet 


